

第二届环球华人会计高峰论坛

中国 南京
2019年11月2日 - 3日



秉承团结全球华人会计人士，为跨国交流学习服务的理念，致力于打造全球华人会计精英高层次交流平台，构建海内外会计政企界和学界的信息桥梁及纽带。环球华人会计学会（GCAA）、科廷大学会计学院以及南京审计大学会计学院将于2019年11月2至3日在中国南京举行第二届环球华人会计高峰论坛。欢迎从事会计理论研究及实践的会计学者和从业人员参加本次论坛。

主办方： 环球华人会计学会
南京审计大学会计学院
科廷大学会计学院

支持期刊： 英文期刊：
• Accounting Forum（SSCI期刊）
• The Journal of Forensic Accounting Research（AAA期刊）
• Asian Review of Accounting（ABDC期刊）
中文期刊：
• 审计与经济研究
• 南京审计大学学报

支持单位： 澳华国际教育集团

支持期刊介绍:

以下三个英文期刊的主编会亲临会场介绍期刊。本论坛同时也为参会者提供与编辑进行面对面交谈的机会。

《Accounting Forum》

《Accounting Forum》是 SSCI 期刊之一。其发表的论文既具有权威性又易于理解，使我们能够更加深入的了解会计、企业财务以及相关学科领域的各种理论和实践。该期刊不仅有助于我们进一步理解企业在全局环境中所发挥的作用，同时也为企业领域中的学术研究，尤其是会计专业相关领域，提供了一个知识交流平台。《会计论坛》涵盖了会计和企业财务相关领域中的一系列前沿问题，除此以外，其主要关注领域还包括：会计理论；审计；财务会计；财务与会计教育；管理会计；小企业；社会和环境会计；以及税收。期刊的每一期都包括同行评议论文、短论及评论部分，引起了实务界从业者、学者以及学生的广泛关注。

《The Journal of Forensic Accounting Research》

《The Journal of Forensic Accounting Research》（JFAR）是美国会计学会（AAA）发行的期刊之一。JFAR 推动了司法会计研究、教学及实践的卓越发展，在基础研究、实践及教育之间保持均衡。此外，司法会计研究不仅限于舞弊研究，而是涉及广泛的研究领域。期刊的研究主题包括但不限于：司法会计行为和判断、腐败（公司腐败、政府腐败、境外腐败行为法）、道德（判断、行为）、财务报告舞弊、会计舞弊研究、治理和欺诈、内部控制/COSO/ERM、税务舞弊（个人或公司）等。

《Asian Review of Accounting》

《Asian Review of Accounting》入选商学院协会（ABS）学术期刊指南 2015（指南）、澳州商学院院长会（ABDC）期刊列表以及澳大利亚科学委员会（ERA）期刊列表。该期刊发表研究论文、评论短论、综述论文以及面向从业者的论文，这些论文研究重大的国际问题，特别是涉及亚太地区的问题。研究范围包括但不限于财务会计、管理会计、审计、税务、会计信息系统、社会和环境会计以及会计教育。

论文征集:

诚邀作者分享对上述主题相关问题的研究成果。研究论文的评审标准如下:

- 视角的独创性和主题的新颖性
- 使用的方法论
- 分析和解释的合理性
- 研究成果以及与利益相关者的相关性

论文宣讲:

所有提交的论文将由组委会的 2 名专家进行审阅。评审通过的论文将在论坛的点评讨论或非点评讨论环节宣讲。

- 非点评讨论环节中的每篇论文宣讲时间为 20 分钟，包括提问和回答的时间。

- 点评讨论环节中的每篇论文宣讲时间为 40 分钟，包括 15-20 分钟的演示、15 分钟的点评以及 5 分钟的提问和回答。

论坛上宣讲的高质量论文将会依据其主题和写作语言推荐给相关的支持期刊，将被纳入审稿流程。

本次高峰论坛的第二天还设计了三个环节，包括：（1）研究合作，（2）行业相关合作，以及（3）教育合作，为参会者提供了相互交流的机会，以及与所有支持期刊的编辑进行面对面交谈的机会。

投稿论文请发送电子邮件至：

英文投稿：

联系人：张钧如博士

Phone: +61 9266 2381

Email: alex.zhang1@curtin.edu.au

中文投稿：

联系人：姜汝川博士

电话：+86 13064065059

Email: 4.14.9.2@163.com

截止日期：

论坛注册：2019 年 8 月 15 日。不接受现场注册。

论文提交：2019 年 9 月 15 日。论文接受通知书将在论文提交后两周内发出。

出席人数：

为了保证论坛交流质量，参会人数限制在 100 人，正式邀请函将在注册成功后发出。

注册费用：

每位参会者需缴纳注册费 \$400 澳元。注册费包括 2 天会议期间的所有午餐、晚餐和茶歇费用，论文评审费、会议材料费以及其他会议费用。每位参会者需自行承担往返机票和住宿费，推荐的住宿酒店信息将在稍晚提供。

论坛联系方式：

联系人：王建杰；杜艳粉

电话：+86 15501208281；+86 15101008731

电子邮箱：gcaa2019 @hotmail.com

附件：

1) 注册表

我们期待与您相遇在高峰论坛！

注册表

姓名: 中文: 英文:	
所在单位: 中文: 英文:	
地址: 中文: 英文: 电话: 电子邮箱:	
注册费（包括会议期间的所有午餐和茶歇费用，论文评审费、会议材料费以及其他会议费用 \$400 澳元。） 注册费通过银行汇款方式交纳，汇款收到后正式发票会发到您所提供的邮箱。 Account Name（账户名称）: Global Chinese Accounting Association Bank Name（银行名称）: Australia and New Zealand Banking Group Limited BSB Number（分行号码）: 016270 Account Number（银行账号）: 468062768 Swift Code（银行国际代码）: ANZBAU3M Bank address（银行地址）: 1336 Albany Highway, Cannington 6107, Western Australia 注：环球华人会计学会的网站目前处于建设中。注册费可以通过网上支付在网站推出之后。	
是否在论坛上宣讲论文	<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否
论文题目	
您希望在哪个会议环节宣讲论文 <input type="checkbox"/> 非点评讨论 <input type="checkbox"/> 点评讨论	
另请说明您是否愿意担任一篇研究论文的评论人。 <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否	

注：请于 2019 年 8 月 15 日前填妥注册表并将其通过电子邮件发至以下地址。

联系人：王建杰；杜艳粉

电话：+86 15501208281；+86 15101008731

邮箱：gcaa2019 [@hotmail.com](mailto:gcaa2019@hotmail.com)

2ND GLOBAL CHINESE ACCOUNTING SUMMIT

NANJING, CHINA
2-3 November 2019



The Global Chinese Accounting Association (GCAA), Curtin University, School of Accounting, and Nanjing Audit University, School of Accounting, are proud to present the 2nd Global Chinese Accounting Summit in Nanjing, China, November 2-3, 2019. We welcome accounting academics and practitioners engaged in accounting research and practice to attend this forum.

Hosted by: Global Chinese Accounting Association (GCAA)
Curtin University, School of Accounting
Nanjing Audit University

Supporting journals: English Journals:

- Accounting Forum (SSCI journal)
- The Journal of Forensic Accounting Research (AAA journal)
- Asian Review of Accounting (ABDC journal)

Chinese Journals:

- Journal of Nanjing Audit University
- Journal of Audit & Economics

Supporting organisations: Aohua International Group

Introduction of supporting journals:

The editors of the following three English journals will come to the venue to introduce the journals. This summit also provides opportunities for attendees to have face-to-face conversations with editors.

Accounting Forum

Accounting Forum is a SSCI journal. That journal publishes authoritative yet accessible articles which advance our knowledge of theory and practice in all areas of accounting, business finance and related subjects. The journal both promotes greater understanding of the role of business in the global environment, and provides a forum for the intellectual exchange of academic research in business fields, particularly in the accounting profession. Covering a range of topical issues in accounting, business finance and related fields, *Accounting Forum's* main areas of interest are: accounting theory; auditing; financial accounting; finance and accounting education; management accounting; small business; social and environmental accounting; and taxation. Of equal interest to practitioners, academics, and students, each issue of the journal includes peer-reviewed articles, notes and comments section.

The Journal of Forensic Accounting Research

The Journal of Forensic Accounting Research (JFAR) is one American Accounting Association's (AAA) journals. JFAR promotes excellence in the research, teaching, and practice of forensic accounting, with a balance among basic research, practice, and education. In addition, forensic accounting research is to be broadly conceived, and not limited to fraud research. Appropriate topics for the journal include, but are not limited to: Behavior and judgment in forensic accounting, Corruption (corporate, governmental, Foreign Corrupt Practices Act, Ethics (judgment, behavior), Fraudulent financial reporting, Fraudulent accounting research, Governance and fraud, Internal controls/COSO/ERM, Tax fraud (individual or corporate).

Asian Review of Accounting

The Asian Review of Accounting is ranked by the Association of Business Schools' (ABS) Academic Journal Guide 2015 (the Guide), Australian Business Deans Council (ABDC Journal list) and Australian Council (ERA Journal List). It publishes research papers, commentary notes, review papers and practitioner oriented articles that address significant international issues as well as those that focus on Asia Pacific in particular. Coverage includes but is not limited to Financial accounting, Managerial accounting, Auditing, Taxation, Accounting information systems, Social and environmental accounting, and Accounting education.

Call for Papers:

Attendees and participants are invited to share their research findings on issues relevant to the above topics. Acceptance of papers to be included in the Summit will be based on:

- The originality of the perspective and the novelty of the subject
- The methodology used
- The soundness of the analysis and interpretations
- The results achieved and relevance to stakeholders

Research Presentations:

All submissions will be reviewed by two academics from the organising committee. The papers accepted will be presented at the summit in either a discussant or non-discussant section.

- Each presentation in the non-discussant section will run for 20 minutes including time for questions and feedback.
- Each presentation in the discussant section will run 40 minutes including 15-20 minutes for presentation, 15 minutes for discussion, and 5 minutes for questions and feedback.

The high quality papers presented will be recommended to the relevant supporting journals based on the topic and language of each paper and then will be included in the review process.

This Summit will comprise three sessions involving in the following day 1) research collaboration, 2) industry related collaboration, and 3) educational collaboration on the last day of the conference which will provide the opportunity for attendees to interact with others and have an opportunity to speak to the editors from all supporting journals.

Papers should be emailed to:

English submission:

Contact person: Dr Alex Zhang

Phone: +61 9266 2381

Email: alex.zhang1@curtin.edu.au

Chinese submission:

Contact person: Dr Ruchuan Jiang

Phone: +86 13064065059

Email: 4.14.9.2@163.com

Deadlines:

Registration: **31 August 2019**. On-site registration is not available.

Paper Submission: **31 August 2019**. Notification of acceptance will be issued within one month after the submission date.

Number of Attendees:

In order to achieve the effectiveness of the forum exchanges, the number of participants is limited to **100**. The formal invitation letter will be issued after the registration is successful.

Registration fee:

A registration fee of **AU\$400** is payable per person. This amount covers all lunches, dinners, and tea breaks during the 2-day conference, paper review fees, materials, and other conference expenses). Each attendee is expected to pay his/her own airfare and accommodation. Details of accommodation preferences will be provided at a later date.

Conference contacts:

Contact person: Jianjie Wang, Yanfen Du

Phone: +86 15501208281; +86 15101008731

Email: gcaa2019 @hotmail.com

Appendix: 1) Registration form

We look forward to seeing you at the conference,

Registration Form

Name:	
Chinese:	
English:	
Organization:	
Chinese:	
English:	
Post address:	
Chinese:	
English:	
Phone:	
E-mail:	
<input checked="" type="checkbox"/> Registration fee (including all lunches and tea breaks during conference, paper review fees, material, and conference expenses etc.) AU\$400 Account Name: Global Chinese Accounting Association Bank Name: Australia and New Zealand Banking Group Limited BSB Number: 016270 Account Number: 468062768 Swift Code: ANZBAU3M Bank address: 1336 Albany Highway, Cannington 6107, West Australia Note: the GCAA's website is under construction. The payment can be made online once the website has been launched.	
Are you going to present a paper at the forum	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
Presentation title	
Please indicate that which section you would like to present your paper	
<input type="checkbox"/> Non-discussant section <input type="checkbox"/> Discussant section	
Please also indicate whether you would like to serve as a discussant <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	

Note: Please complete the registration form and email it to the following address by **August 15, 2019**.
 Contact person: Jianjie Wang, Yanfen Du
 Phone: +86 15501208281; +86 15101008731
 Email: gcaa2019 [@hotmail.com](mailto:gcaa2019@hotmail.com)